



## Edison Chinese School Fall Hiking Trip 2014

**步旅地點：**Pyramid Mountain at Boonton, NJ

**時間：**10/26/2014 星期日 下午1:30p.m.

**集合地點：**1 Mars Court, Boonton, NJ。

請用GPS到此地址對街的停車場集合

**晚上聚餐：**龍園餐廳

**費用：**\$15/大人，\$10/小孩（14歲以下）包税金小費

請自行開車準時至集合地點，完畢後團體出發，輕步慢遊約下午五點回來集合地，六點到龍園聚餐。

無需報名，沒有費用。歡迎攜帶親朋好友參加。請自行帶飲料點心，天涼注意加衣。僅參加晚餐的請事先通知，以便定位。如當天天氣不穩，請中午前電校長沈尚恆**908-727-7000**查詢是否取消。

預祝大家行程愉快。

**Hiking Destination:** Pyramid Mountain at Boonton NJ

**Date and Time:** 10/26/2014, Sunday, at 1:30 p.m.

**Meeting Point:** 1 Mars Court, Boonton, NJ

Please set your GPS to this address and our meet up location is the parking lot right across the street.

**Dinner party:** Dragon Palace Szechuan in Edison, NJ

**Dinner fare:** (Adults) \$15/person, (Children under 14) \$10/person, including tax and tip.

Please arrive on time. Afterwards the group will leave together and come back at approx 5:00 p.m. then drive to Dragon Palace at 6:00 p.m. for dinner.

There is no need to register or pay fees upfront. Feel free to bring your own snacks and drinks. However, if you are planning to join only the dinner party then please RSVP for that portion only. In case of inclement weather please call Principal Shen at **908-727-7000** for cancellation status.

Wish everyone a safe trip!